
乳胶模杯定型机 乳胶罩杯定型机 乳胶文胸定型机

产品名称 乳胶模杯定型机 乳胶罩杯定型机
乳胶文胸定型机

公司名称 汕头市宏基机械设备有限公司

价格 3000.00/台

规格参数 品牌:宏基
型号:F-120
产地:汕头

公司地址 汕头市潮汕路189号

联系电话 15817935595 13016651700

产品详情

KV-168A/F-120气动罩杯定型机产品说明：

 

用途：

※  本機主要用於高檔內衣模杯或半件圍產品的定型生產。

Function:

※  It is mainly used to mold high-quality bra cups.  

特點：

※  本機克服定型過程棉杯常發生打折、打皺、凹凸現象，影響產品質量，造成生產成本高，此類問

題在尺碼較大的罩杯加工過程中也是有發生。

※  本機主要在產品的成型和加工技術方面做了改進，通過對裁片壓制過程經行準確的定位加工來減

少因尺碼偏移造成的損失。比較適合歐美大型罩杯和普通模杯的生產。

※  本公司針對內衣模杯生產開發的特有溫度控制系統，運用可控硅移相觸發電流控制加熱，可使發



熱更均勻、平穩、省電，節能效果佳，並可延長發熱管使用壽命。

Features

※  This machine overcomes the bad phenomenon of the bra cup production, such as being folded, wrinkled and

unnatural concavo-convex during the molding process which directly affects products’ quality and creates high cost.

This kind of problem often occurs in the molding of large-sized shape cups.

※  The machine has been improved in the aspect of products forming and process technology. It locates accurately

during the foam-pieces pressing and reduces the losses caused by size deviation. It is suitable for the large-size cups in

European and American areas.

※  To direct at the specific temperature control system in the development of bra cups production, we utilize silicon

controlled phase shifting triggering current to control heating. So it can make the temperature more even and steady

with remarkable energy-saving efficiency and it will prolong the service life of heating tube.

  

技術參數：

Technical Specifications:

電源/功率

Power supply/power

220V/8KW

電熱管規格

Heating tube size

Dia12 x 270 mm x 500W&shy;—200V

模臺尺寸

Dimension of the mould table

500mmx270mm

機臺尺寸

Dimension of the machine

1700*700*2300mm

適用物料

Applicable material

文胸、服裝等面料

Fabrics for bra and other garments

適用模具

Applicable mould

文胸棉杯模具

Mould for foam cup

重量 450kg



Weight  
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